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LJUBLJANA, 26. jan . Na sedežu republiške konference SZDL Slovenije je  danes širši po
litični aktiv pod vodstvom Janeza V ipotnika razpravljal o političnih vidikih devalvacije 
dinarja. Uvodne misli v razpravo je  povedal predsednik izvršnega sveta Stane Kavčič.

Nujno je bilo treba priznati 
dejanski položaj in — četudi 
za marsikoga boleče — od
krito devalvirati, je  med dru
gim dejal Stane Kavčič. Ta 
ukrep je bil torej najrealnej
ši, saj postavlja nova me
rila produktivnosti. Stvari se 
zdaj obračajo in se bolj spla
ča izvažati kot uvažati. To pa 
seveda z vsemi posledicami.

Brez takega m erila vredno
sti pa ne moremo niti dosled
no speljati ustavnih spre
memb, zlasti glede funkcij 
federacije, ker bi se le-ta, 
če tega ukrepa ne bi storili, 
nujno pojavila kot razdelje
valec deviz, a rb iter pri dolo
čanju vrednosti in admini- 
stialivni urejevalec razm er z 
vsemi političnimi posledica
mi. Ne more biti tudi čistih 
računov med republikam i.

Bistvena je zdaj, kaj stori
ti, da bi bile posledice de
valvacije čimmanj boleče. Ne
kateri bodo z njo pridobili — 
zlasti izvozniki — nekateri 
pa bodo tudi prizadeti, zlasti 
tisti, ki so vezani na uvoz.

V delovnih organizacijah 
zdaj računajo, kar je  seveda 
prav. Poglavitno pa je, da 
se usmerijo na to, kaj bodo 
sami storili, da bi bile posle

dice čim m anjše. V delovnih 
organizacijah, ki jim  je  de
valvacija v prid, bo treba do
seči, da si ne bodo višali 
osebnih dohodkov, ki so sicer 
že lim itirani, marveč naj bi 
usmerili svojo pozornost pred
vsem na modernizacijo in na 
odpiranje delovnih mest, kaj
ti ponekod se bo nujno treba 
tudi prestruktuira ti.

Glede standarda je  bilo iz
raženo stališče, da bo pač 
vsak po svoje prizadet, kar je 
odvisno od struk ture  potroš
nje. Vendar kaže to tako ra
zumeti, da standarda ne bi 
smeli poslabšati, am pak po
časneje napredovati, kot bi 
sicer lahko. Zlasti pa bi bilo 
treba poskrbeti za delavce z 
nižjimi osebnimi dohodki, da 
nanje ne bi prevalili bremena 
devalvacije.

Razpravljalci so posebej 
poudarili, da ni pogojev za 
kakšno večje sproščanje cen, 
za kar so že precejšnji pri
tiski. Po tej poti ne smemo, 
sicer bi povzročili verižno re
akcijo.

Za Slovenijo pa je  devalva
cija priložnost za večji prodor 
na svetovno tržišče. Vsaka de
lovna organizacija, pa tudi 
občina in republika pa bi mo

rala napraviti svoj program, 
kaj naj stori v tem položaju. 
Tak aktiven pristop pa je  tu
di edina možnost in jam stvo, 
da prebrodim o posledice de
valvacije brez socialnih in 
ekonomskih pretresov. Ti pa 
bi silno otežili položaj ter 
okrepili tiste sile, ki mislijo, 
da je  treba »delat red«.

(Po »Delo«)

Posnetek enega izmed detajlov specializrane razstave elemen
tov za elektroniko, ki je bila v času med 18. in 22. januarjem  
1971 v prostorih Kluba poslancev SRS. Izvozno-uvozno podjetja 
»Elektromodul« iz Budimpešte, največje madžarsko podjetje 
za izvoz elementov za elektroniko, je v sodelovanju z Isk ra  
Commerce pripravilo to razstavo. Iskra Commerce z omenje
nim madžarskim podjetjem  najtesneje sodeluje. Sodelavci 
propagandne službe Iskra Commerce so razstavo vzorno 
uredili in je privabila številne obiskovalce, zlasti strokovnjake-

20-letnica tovarne »Avtomatika«
Ena izmed uvodnih prireditev v letošnjo petindvajset
letnico Iskre je bila tudi proslava dvajsetletnice tovar
ne za elektroniko in avtomatiko na Pržanu in dvajset
letnice delavskega som oupravljanja v njej. Tema dvema 
jubilejema te naše delovne organizacije smo v ta namen 
že v predzadnji številki našega glasila posvetili dobršen 
del prostora, za danes pa r<a kratko o sami proslavi.

V petek 22. januarja  t. 1. 
so delavke in delavci, razen 
njih  pa tudi številni gostje 
iz ZP Iskra in iz vrst poslov
nih partnerjev  dodobra na
polnili avditorij ljubljanske 
opere, že pol ure pred napo
vedano predstavo Foerster- 
jevega »Gorenjskega slavčka«. 
Cas do začetka operne pred
stave, ki je  poslušalce zares

ogrela, je  bil nam enjen slav
nostnem u delu proslave.

N ajprej je  na oder stopil 
predsednik sindikata tovarne 
»Avtomatika« Janez Novak 
in pozdravil goste in  člane, 
ki so se zbrali v Operi. Na
slednji govornik, predsednik 
delavskega sveta Franc Siis- 
singer, je  obširno orisal zgo
dovino nastanka in razvoja

S SEMINARJA O MARKETINGU V ISKRA COMMERCE — Že ves teden se vrstijo v Iskra Comerce predavanja o marketingu, 
ki se ga udeležujejo vodilni uslužbenci podjetja, pa tudi določeno število tovarišev iz ljubljanskih proizvodnih organizacij ZP 
Iskra. Predavatelji so same znane kapacitete s področja m arketinga iz ljubljanske, m ariborske, zagrebške in tržaške visoke šole 
za ekonomske vede (na fotografiji je  predavatelj prof. dr. Deželak). Ti strokovnjaki menijo, da bi m oralo prisostvovati na 
teh predavanjih več ljudi iz proizvodnih enot, k i  so prav tako zajete v m arketing proces

tovarne iz pnviih skrom nih 
zametkov do današnjega raz
maha, ko tovarna s svojimi 
izdelki vedno bolj učinkovita 
posega tudi na inozemska tr
žišča. Naglasil je  vsa priza
devanja, odpovedovanja in 
borbo delovnega kolektiva, 
ki je  prav v zadnj ih letih 
dvajsetletnega obdobja pre. 
življai pogostne kritične tre 
nutke, pa s svojim delom, 
voljo in iznajdljivostjo ven
darle premagal največje teža, 
ve in tako dokazal, da je  spo
soben delati in ustvarjati tu
di v nenorm alnih pogojih.

Slednji je  delavkam in de
lavcem spregovoril direktor 
tovarne »Avtomatika« dipL 
inž. Andrej Pardubsky. Tudi 
v njegovih izvajanjih so iz
zvenela najbolj kritična ob
dobja v rasti tovarne, obdob
ja , ko je  bila perspektiva to 
varne zares skrom na in celoi 
vprašljiva, do obdobij, ko soj 
delovni rezultati stanje iz
boljšali in znova vlili delovnoi 
voljo rastočem u delovnemu^ 
kolektivu. Poudaril je  vztraj-j 
nost in prizadevnost kolek
tiva v vseh teh obdobjih in 
pozval sodelavce naj bi takš
ni ostali še naprej, saj bo 
takšen njihov odnos do to
varne slejkoprej potreben tu
di v prihodnje, ko prav go
tovo tovarni ne bo m anjkalo  
problemov, katere pa bo 
treba z lastnimi silami in 
sproti odpravljati, če bo to-1 
vam a hotela izpolniti naloge, 
ki jo  čakajo v naslednjih le. 
tih. In  te naloge so iz leta v 
leto večje in zahtevnejše, za
to  bo moral sleherni član de
lovnega kolektiva njihovemu



Spremembe v našem politič
nem in ekonomskem sistemu

K akor je  že vsem znano, se pripravljajo  spremembe 
v našem  političnem in ekonomskem sistemu. Te spre
membe bodo zahtevale tudi določene dopolnitve in 
spremembe Ustave SFRJ in ustav socialističnih repu
blik, katere bodo po vsej verjetnosti podane v obliki 
amandm ajev. Postopek za sprem em be in dopolnitve 
Ustave se je  začel na osnovi sklepa Zvezne skupščine; 
predlog za začetek postopka pa je  podal predsednik 
republike tovariš Tito. O teh sprem em bah so bili spre
je ti tudi ustrezni sklepi na 17. seji CK ZKS 8. decembra 
1970, prav tako pa so v tezah za 18. sejo CK ZKS o 
uresničevanju reforme, stabilizaciji in ekonomskem si
stem u dana določena osnovna izhodišča o nadaljnji 
gradnji našega ekonomskega sistema.

Po dosedanjih obvestilih bi m orale b iti te  spremem
be sprejete v aprilu  letošnjega leta, ko poteče m andat 
predsedniku republike in  nekaterim  drugim zveznim 
organom.

Kaj nam prinašajo te spremembe?
Po dosedanjih obvestilih v dnevnem tisku gre za 

form iranje novega organa federacije, to  je  predsedni- 
štva SFRJ. Predsedništvo naj bi bilo sestavljeno iz ena
kega števila predstavnikov vsake republike in ustrez
nega števila predstavnikov avtonom nih pokrajin. Njemu 
bi se poverile pristojnosti, ki pripadajo  po sedanji 
ustavi predsedniku republike. Poleg tega bi predstav
ništvo SFRJ imelo tudi politično in zakonodajno inicia
tivo, predlagalo bi mere in ukrepe v odnosih med 
republikam i in pokrajinam i, s področja narodne obram 
be in zunanje politike. Predsedništvo bi tudi usklaje
valo stališča in predlagalo ukrepe, kadar bi prišlo do 
raznih sporov v naši družbi, zlasti med republikami. 
S  form iranjem  predstavništva se ne bi menjal ustavni 
položaj, pravice in dolžnosti Zvezne skupščine kot naj
višjega organa oblasti in sam oupravljanja v okviru 
pravic in dolžnosti federacije. Zvezni izvršni svet pa 
bi ostal kolegijski organ, odgovoren Skupščini, in  to 
v razširjenem sestavu, v katerega bi prišli tudi državni 
in  zvezni sekretarji in še nekateri visoki funkcionarji 
zvezne uprave. Zvezni organi uprave bi delovali po 
načelu sam ostojnosti in odgovornosti, vendar v obsegu 
pristo jnosti, katere bi strogo odgovarjale z Ustavo do
ločenim pravicam in dolžnostim federacije.

Za dobro funkcioniranje predsedništva je  nesporno 
potrebno zlasti na področju ekonomskih funkcij fede
raciji določiti nove pristojnosti. Po dosedanjih stališčih 
naj bi federacija zagotavljala enotnost našega politič
nega in ekonomskega sistema, v federaciji bi se obli
kovala in izvajala mednarodna politika, našo državo 
v tujini bi predstavljala federacija, pri čemer pa se 
m ora zagotoviti tudi sodelovanje republik. Federacija 
m ora zagotoviti enakopravnost jezikov narodov v med
narodnih odnosih. N adalje naj bi se v federaciji obli
kovala načela splošnega ljudskega odpora, narodne 
obram be in JLA. Prav tako naj bi se oblikovale osnove 
družbene samozaščite in službe varnosti. Zakonodajna 
funkcija federacije bi m orala zagotavljati uresničevanje 
njenih pravic in dolžnosti, enotnosti pravnega sistema, 
pravno varnost in svobodni pravni prom et. Federacija 
naj bi izvrševala le tiste pravosodne funkcije, ki so 
pomembne za enotno uporabo Zvezne ustave in zveznih 
zakonov.

Na področju ekonomskega sistem a bi m orala fede
racija zagotavljati delovanje enotnega trga, kar zlasti 
predstavlja svobodno gibanje blaga, storitev in sred
stev družbene reprodukcije, svobodno zaposlovanje in 
sprejem  načela za enotno politiko cen in intervencij 
na trgu. V sm eri zagotovitve enotnega trga, bi morala 
federacija odločati o pariteti dinarja, odločati o politiki 
razpolaganja z devizami, politiki zaščite domače proiz
vodnje in še nekatere druge pristojnosti v  zvezi z eko
nomskim i odnosi s tujino. Morala bi sprejem ati odlo
čitve v enotnem m onetarnem  in kreditnem  sistem u in 
sistem sko zagotavljati kompenzacije. Prav tako bi mo
rala sprejeti načela davčnega sistema. Od raznih dose
danjih  skladov pa bi v federaciji ostal le sklad za 
pospeševanje razvoja gospodarstva v nezadostno razvi
tih  republikah in SAP Kosovo. Tako se ukinja neprora- 
čunska bilanca federacije, sklad za kreditiranje izvoza 
opreme, ladij in investicijska dela v inozemstvu, bene- 

i ficirane obresti za razne dejavnosti, dotacijsko finan
ciranje, kreditiranje in sodelovanje v  k red itiran ju  v 
nekaterih  investicijah, financiranje znanstveno-razisko- 

, valne dejavnosti preko zveznega sklada, razne prem ije 
in regresi te r obveznosti federacije v zvezi z nekaterim i 
oblikami financiranja skupne potrošnje.

To so le nekatere predlagane novosti v  našem druž
benopolitičnem in ekonomskem sistemu. Razumljivo je, 
kako bodo te  stvari dokončno uzaknjene, je  odvisno 
od širokih razprav in  predlogov, ki bodo dani, in ra
zumljivo, tud i od sporazumevanja m ed republikam i.

P. G.

[[ Devalvacija ne sme 
[[ imeti kratkotrajnih učinkov

la

Predsednik sveta zveze sindikatov Slovenije Tone Kropušek 
se je  te dn i pogovarjal s sodelavcem dnevnika »Delo«. Razgo
vor v celoti ponatiskujem o.

— TovariS Kropušek, 
kako ocenjujete zadnjo  
devalvacijo, kakšne vplive 
in posledice bo po vašem  
imela?

»Lahko bi se zgodilo, da  bi 
devalvacija imela zelo kratko
tra jne  učinke ali pa sploh no
benih, če j i  ne bo dovolj hi
tro  sledila v rsta  ukrepov, ki 
jih  imamo v načrtu  s spre
membami političnega in eko
nomskega sistem a. Prim erne 
spremembe so torej pogoj, 
da bodo posledice ugodne. 
Pogoj, da bodo posledice 
ugodne pa je  tudi prestruktu- 
iranje gospodarstva — torej 
opuščanje gospodarsko ne
rentabilnih in spodbujanje 
vseh za življenje sposobnih, 
pri čemer ne bomo smeli do
voljevati tolikšnih socialnih 
zaostritev, da bi se zaradi 
njih  morali vrniti na startne  
položaje in torej devalvirati 
devalvacijo.«

— Ali mislite, da bo po 
devalvaciji mogoče obdr
žati doseženo življenjsko  
raven zaposlenih?

— Koliko časa pa bo po
tem  glede na grozeče ne
gativne posledice sploh 
mogoče zadržati om enje
no orientacijo?

(N adaljevanje s 1. strani)
izpolnjevanju posvetiti vse 
svoje znanje in privrženost.

Po končanem slavnostnem 
govora direktorja  je  bil urad
ni del proslave končan, sle
dila pa je  opera »Gorenjski 
slavček«. Po predstavi pa  so 
se člani delovnega kolektiva 
skozi prav nič prazničen dež 
iz Opere prebili do prenovlje
nega Grand hotela Uniona, 
k je r jih  je  čakala večerja in 
dobra volja.

Le redki so jo  p o  predstavi 
odkurili domov, zato  so bili 
spodnji p rostori hotela, ki 
jih  ni malo, povsem zasedeni 
in zvoki poskočnih viž so  zla
sti m lajše kaj kmalu zvabili 
n a  plesišče. Čeprav je  bilo 
povsod občutno prevroče, na
vdušene plesalce in  plesalke 
nič ni moglo zadržati, da se

»Uspeh stabilizacije je  v 
marsičem odvisen tudi od te
ga, ali nam  bo uspelo ljudem  
povedati vso resnico. Iluzorno 
bi bilo namreč misliti, da bo
m o lahko poplačali vse dol
gove tako, da to ne bo šlo na 
račun nikogar. V sindikatu ni
mam o utvar, da b i standard  v 
bližnjem obdobju še naprej 
lahko naraščal, kot je  do 
zdaj. S indikati pa bomo za
stavili ves svoj vpliv, da ne 
bo ogrožan standard  tistih  
zaposlenih, ki so glede na 
svoj m aterialni položaj že 
zdaj na dnu lestvice. Morda 
omenjeno stališče diši po

DS ZP je  na seji 22. janu
a rja  obravnaval predlog od
bora za poslovno politiko ZP 
glede sporazum ne izločitve or
ganizacije RIZ Zagreb in 
sprejel v zvezi s sklepom 3. 
zasedanja 10. 12. 1970 končni 
sklep, da se organizacija RIZ 
Zagreb z 31. 12. 1970 izloči iz 
Združenega podjetja  Iskra 
K ranj in postane sam ostojno 
podjetje. Prav tako preneha
jo  veljati zadevne pogodbe in

ne bi sprostili v veselem rit
mu.

Že ob prihodu so mladinke 
vsakom ur na prsi pripele 
rdeč nagelj in lično značko 
za dvajsetletnico tovarne. 
Zlato značko so prejeli do
sedanji direktorji. V enem 
izmed zgornjih prostorov ho
tela pa so se zbrali gostje, 
povabljenci iz ZP Isk ra  in 
zunanji, med katerim i je  bil 
tudi lastnik firm e Braun, ku 
v zadnjem času vedno bolj 
na  široko sodeluje z Iskro na 
področju brivnikov in  gospo
dinjskih aparatov.

Jubilej tovarne so prosla
vili v dobri volji im tovari
škem  vzdušju, takšnem , ki bo 
delavcem tudi v prihodnje 
dajalo moči za premagovanje 
težav na  poti nadaljn je rasti 
tovarne »Avtomatika«.

—J—

uravnilovki z vsemi negativ
nim i posledicami za produk
tivnost in za odhajanje naših 
delavcev v tujino. Tega se za
vedamo in smo prepričani, da 
ne more biti to tra jna  usme- j 
ritev.«

— Koliko časa pa bo \ 
potem  glede na grozeče 
negativne posledice sploh 
mogoče zadržati omenjeno 
orientacijo?

»Po mojem je  rešitev v hi
trem  prestruk tu iran ju  gospo
darstva, v večanju produktiv
nosti in sploh v gospodarje
n ju  v stabilnih razm erah. Sa
mo tako bodo lahko osebni 
dohodki postali pretežno eko
nom ska kotegorija brez cle-

(Dalje na 5. strani)

pravice. (Podrobni sklepi so 
objavljeni na 7. strani glasila 
v tej številki).

DS ZP je sprejel na znanje 
problem atiko kadrovske de
javnosti v ZP in ugotovil, da 
so predlogi koristni za na
daljnje delo in kadrovsko po
litiko ZP. K onkretizirana os
novna izhodišča pa bo treba 
po ev. pravno regulirani ka
drovski dejavnosti v kolikor 
bo le-ta zajeta v sta tu tu  ali 
splošnih aktih  ZP — ponov
no predložiti v obravnavo DS 
ZP.

Na poročilo o  poteku sa
nacije v Iskrini tovarni orod
ja rn a  ni bilo posebnih pri
pomb, pač pa  je  DS na pri
poročilo poslovnega odbora 
ZP sprejel sklep, da se začas
na uprava v tej tovarni po
daljša še eno leto.

DS ZP je  sprejel brez pri
pomb poročilo o delu odbo
ra  za poslovno politiko od 
25. oktobra do konca 1. 1970 
in sprejel sklep, da se čla
nom imenovanega odbora 
podaljša m andatna doba do 
konstituiranja novega DS ZP. 
Za novega člana poslovnega 
odbora je  bil izvoljen Jože 
Hujs, dipl. oec. sedanji direk. 
to r  k ranjske tovarne, hkrati 
je  bil na lastno željo razre
šen dosedanji član dipl. inž. 
Alojz Grčar.

DS ZP je  imenoval komi
sije za im enovanje in razre
šitev direktorjev organizacij, 
organizacijskih enot ZP s sta
tusom  pravne osebe 17 članov 
(imena objavljena na 8. stra
ni) in  hkrati pooblastil' od
bor za poslovno politiko ZP, 
da iz tega seznama im enuje 
kom isijo za vsak posamezen 
prim er.

V listo arbitrov so bili 
imenovani dodatno še nasled
n ji tovariši: Edo Delopost, 
Rudolf H ribernik, Danilo 
M artelanc, Leopold Pretnar 
in  Minka Belcijan.

DS je  potrd il predlog or
ganov upravljanja Iskra — 
Commerce, da  se v predm et 
poslovanja vnese tudi posre
dovanje v zunanje-trgovin- 
skem prom etu.

ABC
NI bilo omizja, k jer na družabnem večeru v hotelu Union 
ne bi vladala dobra volja.

S seje DS ZP

2Q-letnica tovarne »Avtomatika«



S sindikalne konference
» Elektromotorji « Železniki

V letošnjem letu poprečni OD 1200 N din
Na konferenci sindikalne podružnice Iskrine tovarne elektro
motorjev Železniki se je  zbralo prek  400 članov kolektiva. Kot 
gostje so bili prisotni predstavniki sindikata ZP Iskra Franc 
Hutter in Janez Sile, sekretar ZK ZP M arjan Vrabec, preds. 
obč. sindikalnega sveta Škofja Loka Jože Stanovnik te r pred
stavnika sindikata podjetij »Alples« Češnjica in  »Niko« Želez
niki. V delovnem predsedstvu so bili Rafko Eržen, Peter Gort
nar in Minka Leben.

Predsednik sindikata tov. 
Janez Rakovec je  v poročilu 
nanizal celotno delo sindika
ta, ki je  imel v m andatni do
bi 10 sej, k jer je  obravnaval 
probleme proizvodnje, norme, 
stanovanja in družbeno pre
hrano, analitično vrednotenje 
dela, letovanja, rekreacijo, 
statut ZP in  tovarne ter po
moč bolnim članom. Člani 
sindikalne podružnice so se 
udeležili letnih in zimskih 
športnih iger, dneva Iskre v 
Mostecu, proslave 20. letnice 
samoupravljavcev na Sorški 
planini, organiziran je  bil pik
nik na Jelovici. Poleg tega so 
bili organizirani izleti posa
meznih oddelkov, k jer je  fi
nančno pomagala tudi tovar
na. Organizirali so tudi 
tradicionalno prireditev ob 
prazniku dneva žena in No
vem letu. Tovarna je  prejela 
posebno diplomo od glavnega 
odbora Rdečega križa Slove
nije kot priznanje kolektivu 
za številno udeležbo pri krvo
dajalskih akcijah.

Iz poročila je  bilo razvid
no, da so s poslovanjem to
varne v letu 1970 kljub veli
kim težavam ob koncu leta 
zadovoljni. Plan proizvodnje 
so presegli za 2,8 %, čeprav 
so imeli skoraj 7 % manj za
poslenih kot smo planirali.

jim  to, ko t vse kaže, ni po
trebno. Ali se ne zavedajo, da 
s takim  delom škodujejo vsej 
delovni skupnosti v tovarni. 
Vsekakor bo treba na jti na
čin, da se tak  odnos popravi, 
v nasprotnem  prim eru pa

Janez Rakovec — predsednik 
sindikata

bodo potrebni radikalnejši 
ukrepi, k jer bi bila vsaka sen
tim entalnost odveč.

Predsednik sindikata se je  
dotaknil tudi problem a nove 
montažne hale, k je r gradbe
na dela prepočasi napreduje

jo, govoril o novih stanova
njih  v novem bloku na Kresu 
v Železnikih te r o kritiki 
glede kuhinje, o čemer so že 
večkrat razpravljali, vendar 
obstaja mnenje, da so kljub 
podražitvi obroki premalo 
kvalitetni.

H  koncu je  predsednik sin
dikata dejal:

»V letu 1971 nas čakajo še 
večje naloge ko t v preteklem 
letu. Izredno visoko postav
ljen plan 8.505.647.500 din bo
mo uspeli doseči le, če bomo 
odpravili čim več notranjih  
slabosti in pomanjkljivosti. 
Drugih problemov, na katere 
tovarna ne bo mogla vplivati, 
bo še tako dovolj. Planirano 
je  8 % povečanje delovne si
le, kar sm atrajo odgovorne 
službe, da je  uresničljivo 
kljub pom anjkanju delovne 
sile. Torej naj bi po planu zna
šalo število zaposlenih konec 
leta približno 690 delavcev. 
Poprečni OD naj bi bil 
120.000 S din, kar je  20 % več 
od preteklega leta. Pom anjka
nje delovne sile naj bi ubla
žili z ureditvijo delovnih 
m est in določanjem izdeloval
nih časov po VV fak tor meto
di. Demonstracije metode, ki 
so jo  izvedli tovariši iz ZZA 
so pokazale, da se da s poce
ni izboljšavami, ureditvijo de
lovnega m esta in s tempom 
dela po W-fa metodi doseči 
znatne prihranke na času.

Blagajniško poročilo je  
prebrala tov. Mara Bertoncelj. 
Izdatki so dokaj skrom ni, za
to bo potrebno, da sindikat 
dobi večjo dotacijo tovarne, 
sicer bo njegovo delo le de
klarativno, saj sindikat dobi-

(Dalje na 5. strani)

Nova tečajna lista 
Narodne banke Jugoslavije

N arodna banka Jugoslavije je objavila novo listo 
tečajev (štev. 13), ki je  p rišla v veljavo s 24. januar
jem  1971.

Država Valuta Tečaj velja Tečaj 
za v din

Avstrija šiling (sch) 100 57.6923
Belgija frank (bfr) 100 30,—
Danska krona (dkr) 100 700.—
Finska m arka (fmk) 1 3.5714
Francija frank (ff) 100 270.0663
Grčija (dr) drahm a (dr) 50 59,—
Nizozemska forin t (hfl) 100 414.3646
Indija rupija (ind. rp) 1 2,—
Irak dinar (ir. din) 1 42,—
Italija lira (lit) 100 2.40
Japonska jen (yan) 100 4.166
Kanada dolar (can. dol) 1 13.8750
Nemčija (ZR) m arka (dm ) 100 409.8360
Norveška krona (nkr) 100 210,—
ZDA dolar (USA dol.) 1 15.—
Španija pezeta (p t) 100 21.4285
Švica frank (sfr) 100 343.0374
Švedska krona (skr) 100 289.9553
V. B ritanija funt (lstg) 1 36,—

N arodna banka je  dala tudi naslednje opombe:

1. pri državah, s katerim i so sklenjeni plačilni 
sprazumi v obračunskih dolarjih, bo v rabi te
čaj za am eriški dolar;

2. tečaj za grško drahm o, indijsko rupijo , iraški 
dinar in japonski jen bo v rabi samo p ri odkupu 
in prodaji deviz, ne pa tudi efektivnih valut;

3. z 9. 6. 1970 je za vsa plačevanja s tujino v ka
nadskih dolarjih v rabi dnevni kupoprodajni tečaj;

4. ta  lista tečajev začne veljati z dnem 24. 1. 1971;

5. s tem se razveljavlja lista tečajev Narodne ban
ke Jugoslavije št. 12, lci je  bila v veljavi od 8. sep
tem bra 1970 (Navodilo štev. 132 II (1-2-56 k. št. 407, 
4. septem bra 1970).

Računalnik CD C 3300 je v letu 1970 obdeloval 
podatke treh partnerjev skupaj 2341 ur
Od planiranih 2000 delovnih u r  (ali 666 na partnerja), je  lani 
računalnik CDC 3300 v republiškem računskem centru (RRC) 
v Stegnah obratoval kar 2341 u r ali skoraj 17 % več kot so 
Iskra, Univerza in Izvršni svet SRS lani planirali in pred
videli. Od tega je imela Iskra in organizacije, ki so lani 
obdelovale svoje podatke preko Iskra-CAOP (Centra za avto
m atsko obdelavo podatkov) 686 obdelovalnih u r (Univerza 643 
u r in Izvršni svet SRS 1012 ur). Sicer pa poglejmo o čem 
vse še govori »Poročilo o delu RRC za leto 1970«:

Poprečno je  bilo zaposlenih 
653 delavcev, kar je  2 % več 
kot leta 1969, vrednost proiz
vodnje pa je  za 32 % večja. 
Poprečni OD so znašali 999,00 
din ali 22 % več kot le ta  1969. 
Zaradi izredno težkih pogojev 
v preteklih letih so bili oseb
ni dohodki v letu  1970 še 
vedno na repu republiških 
OD, vendar se kaže, da so 
največje težave odstranjene, 
saj so v letošnjem  letu plani
rali poprečje 1.200 din.

Novi pravilnik o OD je 
kot povsod dokaj razburkal 
življenje v kolektivu; delno 
gre to na račun prešibkega 
informiranja, delno pa na po
samezne skupine, ki so hote
le izvajati določen pritisk na 
člane komisije, dokaj nevšeč
nosti pa so povzročili tisti, 
ki so kritizirali vse vprek, ni
so pa izrabili vseh možnosti, 
ki jih nudi naš dem okratični 
sistem da bi povedali svoje 
mnenje na inform ativnih se
stankih in zahtevali pojasnilo.

Predsednik sindikata se je 
dotaknil tudi delovne disci
pline, m alom arnih odnosov, 
neodgovornosti do dela in de
lovne skupnosti. Tu so bili 
konkretizirani prim eri neka
terih mladih delavcev, ki za
radi lahkomiselnosti, lahko bi 
rekli, komodnega življenja 
»nočejo« dosegati norm, ker

V začetku poročilo navaja 
težave, ki jih  je  RRC imel 
v glavnem zaradi pomanklji- 
ve opreme, ker ustanovitelji 
niso v celoti izpolnili sivoje 
investicijske obveznosti.

Danes RRC zavzema 534 mJ 
površine, vsi prostori so v 
tovarni Naprave v Stegnah 
(letna najem nina 168.000 N 
din).

Računalnik CDC 3300, ki je  
drugi največji v Jugoslaviji, 
dela v dveh izmenah, priprav
lja pa se že tu d i tre tja  iz
mena. Počasi postaja  arhiv
ski prostor poseben problem. 
RRC im a sedaj arhiviranih 
2100 m agnetnih trakov (arhi
var: M arjan Murovec), pro
stora  pa je  samo še za kakih 
1000 trakov . . .

In  če kar nadaljujem o z 
originalnim tekstom:

»Delovanje računalnika 
(hardw are) je  bilo v sploš
nem zadovoljivo, nastopili pa 
so tudi dnevi, ko so morali 
naši vzdrževalci pokazati vse 
svoje sposobnosti, da so na
pake našli in odpravili. Pri 
tem smo se srečavali s hu
dimi problemi, ker nekaterih 
delov, ki so se iztrošili, ni
smo imeli na zalogi, konsig
nacijskega skladišča od CDC 
pa v Jugoslaviji še vedno ni. 
Po pogodbi med IJS in  CDC 
je  CDC dolžna dobavljati re
zervne dele iz konsignacije v 
Ljubljani, vendar kot trdi 
CDC, ZP Iskra še vedno ni 
pripravilo ustreznih prosto
rov za skladišče. Težko je

ugotoviti kdo je  pravzaprav 
kriv za to  zavlačevanje. Iz 
najtežjih  neprilik smo si po
magali na ta  način, da smo 
dali izdelat nekatere mehan
ske dole v mehanski delavni
ci IJS in na S trojni fakulteti 
Univerze v Ljubljani.

Vsem zgoraj naštetim  te
žavam navkljub smo dosegli 
pri obdelavah 98,16% izkori
stek obratovalnega časa ra
čunalnika.

V letu 1970 smo imeli 263 
delovnih u r s po 13 u r ob
delav na računalniku (redno 
vzdrževanje ni všteto), kar 
znese letno 3419 ur. Zaradi 
okvar računalnik ni obrato
val 63 ur, kar znese 1,84% 
vsega časa obdelav.

Računalniški sistem  CDC 
smo v teku leta povečali s 
tem, da smo vanj vgradili BDP 
(Business Data Processor) 
modul in  dva kanala, doku
pili pa smo še dva prin terska 
bobna z jugoslovansko abe
cedo. BDP modul, ki je  bil 
vgrajen pravzaprav 20. de
cem bra 1969 omogoča nekaj

k ra t hitrejšo obdelavo COBOL 
programov. S tem se j«  
zmogljivost računalnika moč. 
no povečala, saj je  trenutno 
od vseh programov, ki se ob
delujejo v RRC, 2/3 program 
mov napisanih v COBOLU.

RRC je poleg zbiranja upo
rabnih programov iz FOCUS- 
ove knjižnice (Forum of Coi> 
trol Data Users) sodeloval tu
di z ZP Iskra, ZZA na nalogi 
»Avtomatizacija dokumenta- 
cijsko-informacijskih cen
trov« in tako preko ZZA so
deloval tudi na posvetu do- 
kumentaristov v Mariboru in 
prišel v stik  z Institutom  za 
tehnično dokumentacijo r  
Londonu.

Sodelavci RRC so se ude
ležili še VI. jugoslovanskega 
mednarodnega simpozija o 
obravnavanju podatkov na 
Bledu. Skupaj s sodelavci 
drugih ustanov so poročali 
o delu pri izdelavi novih ai- 
gori trnov.

Na področju softwara je  
naša dejavnost poleg vgradit-
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S L -5 — nov izdelek v obratu ATN Sindikalni občni zbor

Prve večje količine novih vložkov 
zapuščajo montažne mize. Nagrada 
za dolgoleten trud in prizadevanje pa 
je zadovljstvo, da smo uspeli.

Stroj za navijanje nihalnih tuljavic

Priprava za izdelovanje m em bran

Tudi pri nas se kaže potre
ba po novih kvalitetnih se
stavnih delih v komunikacij
ski tehniki. Da bi stopili 
v korak s časom smo se v 
ATN odločili, da razvijemo 
nov tip  telefonske slušalke, 
zadnji a  zelo pomemben del 
v dolgi vrsti prenosnih ele
mentov.

Nov izdelek — telefonski vlo
žek SL-5

Slušalka, ki smo jo  do se
daj vgrajevali v telefonske 
aparate je  bila zastarela, za
htevna za izdelavo, po drugi 
strani pa so njene elektroaku- 
stične lastnosti nem alokrat 
povzročale težave. Nova slu
šalka deluje po znanem di
namičnem principu. Tuljavi- 
ca, ki se nahaja v homoge
nem magnetnem polju v reži 
magnetnega sistem a niha v 
ritm u frekvenc dovajanega 
toka ter s togo povezavo z 
m em brano oddaja zvočne va
love. V prim erjavi s starim  
elektrom agnetnim  vložkom 
SL-1 se je  referenčni ekviva
lent novega vložka povečal 
za približno 9dB.

Kaj predstavlja teh 9dB 
naj za ilustracijo navedem, 
da bi porabili na tone več 
bakra v telefonskih kablih, če 
bi hoteli realizirati približno 
tako  dober prenos s staro  
slušalko. Bistveno se je  iz
boljšal frekvenčni odziv ob
čutljivosti tako, da so enako 
glasno slišni nizki in visoki 
govorni toni. Povečala se je  
razum ljivost, sogovornika z 
drugega konca žice pa po 
barvi glasu lažje spoznamo.

Vložek je  zgrajen iz visoko- 
kvalitetnega gradiva ob upo
rabi m odem ih tehnoloških 
postopkov. Vsi deli so koro
zijsko dobro zaščiteni, vložek 
je  prestal vse testne preizku
se, med drugimi na vlago, 
električno preobremenitev, 
prestal pa  je  tudi dvourno 
obrem enitev 10-kratnega ze
meljskega pospeška. Kakor 
se zdijo lastnosti te 82 g tež. 
ke in iz štirinajstih  delov se
stavljene slušalke enostavne, 
pa od zamisli do serijske pro
izvodnje pot ni bila lahka. 
Ze sam podatek, da segajo pr
vi poskusi v  leto  1964 pove 

j zadosti. Največ težav je  bilo 
, z mem brano, n ihajno tulja-

vico in polovim obročem. Za 
preoblikovanje plastične foli
je  v m em brano smo v TR 
razvili posebno napravo, ki 
uspešno deluje tudi v proiz
vodnji. Pri načrtovanju po- 
lovega obroča smo tesno so
delovali z orodjarno. Seveda 
pa bi se bilo težko zamisliti 
uspešno pot od prototipa do 
serije brez sodelovanja od

delka poskusne proizvodnje, 
saj so nam  dali m arsikatero 
dobro idejo in jo  tudi reali
zirali.

Telefonski vložek SL-5 
ustreza zahtevam poštnega 
generalnega plana; ZJPTT je 
izdala tudi uraden atest, zato 
se vložek lahko uporablja v 
telefonih na ozemlju SFRJ.

Delavke in delavci tovarne 
usm erniških naprav v Novem 
m estu so se 20. t. m. zbrali 
na občni zbor svoje sindikal
ne organizacije, ki je  v zad
njem , dveletnem obdobju ne
dvomno dobro odigrala svojo 
vlogo pri reševanju tovarni
ške problem atike in proble
mov zaposlenih. Odraz aktiv
nosti sindikalne organizacije 
te  naše tovarne sta bili tudi 
udeležba na občnem zboru 
in  razprava, ki se je  razvila 
po prečitanih poročilih.

Po običajnem protokolu na 
sindikalnih občnih zborih, je  
tekel tudi le-ta v Novem me
stu. Prav je, da iz poročila 
predsednika sindikalne orga
nizacije povzamemo nekaj 
podatkov, ki nam bodo vsaj 
v grobem prikazali dejavnost 
te sindikalne organizacije v 
zadnjih dveh letih. Iz poro
čila predsednika je  bilo raz
vidno, da je  celotna dveletna 
dejavnost sindikalne organiza
cije potekala po naprej p ri
pravljenem  program u, izvaja
n ju  katerega so posvetili vso 
pozornost. Razumljivo je, da 
je  sindikalna organizacija 
dobršen del svoje aktivnosti 
posvetila pravilnem u nagra
jevanju v tovarni. Sindikat je 
pri tem  vztrajal na zahtevi, 
naj bi bila ustvarjena sred
stva za osebne dohodke čim 
bolj pravično razdeljena. Ka
ko to izvesti sicer ni bila 
stvar sindikata, pač pa stro
kovnih služb v tovarni. Kljub 
tem u pa je iz poročila raz
vidno, da krivda za nekatere 
nepravilnosti p ri tem občut
ljivem vprašanju, ni padla na 
te  službe pač pa na sindikal
no organizacijo. Naloga no
vega sindikalnega vodstva bo 
prav zato, da bo sku
šalo kar čim bolj vplivati

na pripravo novega pravilni
ka o delitvi osebnih dohod
kov, kateri je  v pripravi in 
ga bodo sam oupravni organi 
v bližnji prihodnosti sprejeli. 
Prav ustrezna porazdelitev 
in vsklajenost osebnih dohod
kov je jam stvo za dobre go
spodarske uspehe in tudi 
boljše medsebojne odnose v 
delovnem kolektivu, ki so v 
tovarni nedvomno zaželeni.

Sindikat je  tudi vprašanju 
stanovanjske problematike 
posvetil veliko pozornosti, 
vendar prem alo je  bilo na 
razpolago namenskih sred
stev, da bi bila ta  njegova 
dejavnost uspešnejša. V še
stih letih, odkar ima tovarna 
sklad za reševanje stanovanj, 
skega vprašanja zaposlenih, 
v katerega leto za letom od
vaja določena finančna sred
stva, se je  ali pa se v krat
kem bo vselilo 12 članov ko
lektiva, pa še ti so levji 
delež sredstev za stanovanja 
zbrali sami. Seveda s tem sta
novanjsko vprašanje zaposle
nih v tovarni še zdaleč ni re
šeno, vendar pa ostali pro
silci, zlasti slabše situirani, s 
kreditnim i možnostmi s stra
ni tovarne, tudi nim ajo mož
nosti, da bi se lotili lastne 
gradnje. Treba bo zato po
iskati vire še drugih sredstev, 
da bi vsaj ublažili, če že ne 
rešili celotno stanovanjsko 
problem atiko zaposlenih, ki 
je  v tovarni dokajšnja.

Sindikat je  budno sprem
ljal tudi proizvodnjo, oz. iz
polnjevanje letnega načrta, 
kar je  bilo zlasti v minulem 
poslovnem letu zelo uspešno. 
V prašanju zlasti strokovnega 
kadra je  vodstvo sindikalne 
organizacije posvetilo dokajš
njo pozornost. Tovarni je  v

(Dalje na 6. strani)

Isk ra  — tovarna usm erniških naprav Novo mesto 

R A Z P I S U J E
zaradi širjenja poslovanja in reorganizacije naslednja 
vodilna delovna mesta;

1. Vodjo gospodarskega sektorja
2. Vodjo tehnološkega sektorja 
3 Vodjo proizvodnega sektorja 
4. Vodjo sektorja kvalitete

Vabimo sposobne in aktivne strokovnjake, ki želijo svoj 
uspeh graditi na uspehu tovarne.
Za vstop na razpisana delovna m esta m orajo kandidati 
poleg splošnih pogojev izpolnjevati še naslednje pogoje: 
Za delovno m esto pod 1.: visoka ali višja izobrazba eko
nomske smeri in 3 leta ustrezne prakse; srednje stro
kovna izobrazba ekonomske sm eri in 10 let ustrezne 
prakse; pasvno znanje v ta j enega svetovnega jezika.
Za delovno m esto pod 2: visoka ali višja izobrazba elek
tro  sm eri in 5 let ustrezne prakse; 
pasivno znanje vsaj enega svetovnega jezika.
Za delovno mesto pod 3: visoka ali višja izobrazba
elektro sm eri in 3 leta ustrezne prakse;
srednje strokovna izobrazba elektro ali stro jne smeri
in 10 let ustrezne prakse;
pasivno znanje vsaj enega svetovnega jezika.
Za delovno mesto pod 4: visoka ali višja izobrazba elek
tro  smeri in 3 leta ustrezne prakse v stroki; 
pasivno znanje vsaj enega svetovnega jezika.
Prosimo, da vlogi priložite zadnje šolsko spričevalo in 
kratek  življenjepis.
T vam a nud stanovanje po dogovoru.
Prijave sprejem a razpisna kom isija do 10. februarja 
1971.



Devalvacija ne sme 
imeti kratkotrajnih

Železniki: Janez Bernik je že deveto leto zaposlen v orodjarni

»Elektromotorji« Železniki

(Nadaljevanje z 2. strani) 
mentov sociale, ki jih  v teh 
ra-"nerah osebni dohodki še 
ni io imajo.«

— Ali ni v tem  nekakšno  
protislovje, da bo treba 
ob prizadevanjih za večjo 
produktivnost zavirati 
spodbudno nagrajevanje 
tistih, ki lahko s svojim i 
strokovnimi silami največ 
prispevajo k  povečanju 
produktivnosti?!

»Poudaril sem, da gre za 
prehodno in samo kratko
trajno orientacijo. Zares pa 
ljudi z nižjimi osebnimi do
hodki ne smemo pustiti v 
revščini. Po mojem bodo mo
rale biti tiste delovne orga
nizacije, ki imajo največ mož
nosti na ekspanzijo, tudi po
glavitni nosilci prestruktuira- 
nja proizvodnje in odpira
ti nova delovna mesta pri če
mer bo treba seveda opušča
ti dejavnosti, ki ob minimal
ni akumulaciji ne bodo mogle 
zagotavljati prim ernih oseb
nih dohodkov.«

— že  nekajkrat ste ome
nili prestruktuiranje. Očit
no torej prav v njem  vidi
te najširši izhod iz težav

, enega najpom em bnejših  
ciljev stabilizacije in tudi 
ob začetku reforme 1965. 
leta veliko pričakovali od 
napovedanega prestruktu- 
iranja. Potem pa sm o le 
malo dosegli in sm o bili 
pravzaprav prešibki, da bi 
prenesli vse hude social
ne, politične in ekonom
ske pretrese, ki bi jih pri
neslo preusmerjanje go
spodarstva. So mar zdaj 
ugodnejše m ožnosti za pre
usmeritve gospodarstva ali 
pa vsaj ugodnejše možno
sti, da bomo pri prestruk- 
tuiranju lahko bolj vztraj
ni in močnejši, da bomo 
lahko vzdržali pritiske?

»Na vse pritiske moramo 
seveda računati, vendar pa 
nas — tudi v interesu nosil
cev teh pritiskov — ne sme
jo toliko prestrašiti, da bi 
odstopili od začrtane poti. 
Smo namreč na poti, da za 
prestruktuiranje ustvarim o 
ugodne pogoje. Doseči mo
ramo, da ne poklicana reagi
rati na takšne pritiske. Dru
gače rečeno, političnim in 
socialnim pritiskom  nikakor 
ne bomo smeli prilagajati si
stema in državne regulative. 
I’o mojem se borno morali 
preusmerjevanja lotiti p ro
gramsko, nosilci preusm erja
nja pa m orajo biti delovne 
organizacije, občine, poslov
ne banke in republiške skup
ne rezerve. To je torej dru
gačna pot, kot če ukrepe te- 
deracije prilagajam o eko
nomskim težavam. Razmere 
*a struktuiranje bodo torej 
razmeroma ugodne, s pogo
jeni, da bo prihodnji eko
nomski sistem do k raja  spo
štoval samoupravna razm er
ja.«

— Kako mislite, da bo 
v prihodnje s cenami? Ali 
skoki cen ne bodo tolik
šni. da bi povzročili bist

veno zvišanje življenjskih  
stroškov?

»Zvišanje cen, ki sledi vsa
ki devalvaciji, se pozna v 
vseh oblikah potrošnje. Po
udarim  pa naj to, da vse do
kler tra ja  proces naraščanja 
cen in še ne doseže stopnje, 
za katero je bila domača va
luta razvrednotena, tra ja jo  
pozitivni učinki devalvacije 
na gospodarstvo. To je  »od
mor«, ko proizvodnja nosi 
m anjša bremena. T rajni us
peh devalvacije pa je  odvi
sen od p restruk tu iran ja  pro
izvodnje, od razm erij cen in 
sploh od gospodarskega me
hanizma, ki ga je  mogoče 
izoblikovati v takšnem ob
dobju »predaha«.

Pred nas se torej zastavlja 
vprašanje, s kolikšno hitro
stjo  bomo dopuščali uskla
jevanje cen in če nam bo 
uspelo cene dalj časa korist
no zadrževati na nižji ravni. 
Predvsem pomembno bi bilo 
to  storiti s cenami tistih iz
delkov in storitev, ki sproža
jo  verižno reakcijo in torej 
vplivajo na splošno narašča
nje cen. V slovenskih sindi
katih pa seveda menimo, da 
je  zaradi zaščite življenjske 
ravni prebivalstva treba pre
prečevati prehitro  narašča
nje cen osnovnih življenj
skih potrebščin in komunal
nih storitev vključno s sta-

učinkov
narinam i. Če pa bodo zara
di adm inistrativnih regulativ 
na področju cen prizadeti ne
kateri proizvajalci, potem 
menimo, da bi jim  kazalo 
škodo prim erno povrniti s 
kompenzacijami. Za takšne 
kompenzacije smo!«

— Zdaj pričakujem o raz
bremenitev gospodarstva. 
Ali ne obstaja nevarnost, 
da bi zaradi tega, da bi 
z osebnimi dohodki lahko 
sledili naraščajočim iiv- 
Ijenskim  stroškom  za 
osebne dohodke porabiti 
tudi del sredstev, ki jih  
bo prinesla razbremeni
tev?

»Pri tem razm išljanju bi 
morali videti rezultate, ki jih 
bo prinesla politika urejanja 
in nadzorovanja cen, videti bi 
tudi morali, koliko bomo na
predovali pri povečevanju 
produktivnosti. N ikakor pa 
ne bi smeli dovoliti, da bi pre
težni del efekta razbrem enit
ve gospodarstvo takoj snedlo 
za osebne dohodke. Smo pa 
seveda za to, da se bodo oseb
ni dohodki gibali tudi v skla
du z življenjskimi stroški, pri 
tem pa naj bi vendarle ostaja
li nekaj odstotkov nižje, kot 
bo rasla produktivnost. To pa 
tudi pomeni, da bo treba trg 
stabilizirati in ohranjati koli
kor mogoče nespremenjeno 
raven cen.«

S sindikalne
(Nadaljevanje s 3. strani) 

va vse večjo vlogo v življenju 
kolektiva. Brez zadostnih fi
nančnih sredstev pa je delo 
sindikata omrtvičeno in od
visno predvsem od dobre 
volje in požrtvovalnosti posa
meznikov. Sindikalno delo pa 
mora biti načrtno in prepoje
no z bogato dejavnostjo.

O »Vzajemni pomoči« je 
govoril tov. Jure Komenda. 
»Vzajemna pomoč« je  sklad 
prostovoljnih prihrankov čla
nov kolektiva, iz katerih se 
črpajo m anjša posojila posa
meznih članov kolektiva ob 
nujnih prim erih. Vsekakor 
posnem anja vredno! Vse ka
že, da se je  te ugodnosti po- 
služilo 206 članov.

Iz vseh poročil je  bilo raz
vidno, da je  bil uvod v raz
pravo dobro pripravljen, ven
dar diskusije ni bilo, čeprav 
sc je  pred tem šušljalo, da bo 
debata na moč razgibana.

Za dobro sodelovanje s sin
dikatom se je  zahvalil direk
to r tovarne dipl. inž. Lojze 
Žumer in pojasnil nekaj pro
blemskih vprašanj, predvsem

konference
pa je poudaril, da je bila to
varna dokaj prizadeta s sana
cijskimi ukrepi, predvsem 
zaradi 50 % pologa pri uvozu, 
saj izračun kaže, da je  imela 
tovarna prav zato cca 30 mi
lijonov izgube in to brez 
krivde kolektiva; prizadet je 
bil plan v novembru in de
cembru. O gradnji nove hale 
je  dejal, da se vleče kot ja ra  
kača, čeprav so urgence na 
dnevnem redu. Sedaj obstaja 
upanje, da bodo v februarju 
le začeli s postopnim vsclje- 
vanjem v nove prostore. »De
la je dovolj!« — je nadaljeval 
tov. direktor — »saj smo do
bili veliko naročilo od solid
nega inozemskega kupca. 
Tudi cena je primerna, zato 
so perspektive jasnejše kot 
prejšnja leta.«

V nadaljevanju je sodeloval 
tudi predstavnik sindikata ZP 
tov. Franc H utter, ki je  na
vzočim povedal nekaj novosti 
s področja združenega pod
jetja , ki je, kakor je dejal, v 
letu 1970 zaključilo poslovno 
leto z dosedaj naj večjim fi
nančnim uspehom.

Predsednik Obč. sind. sveta 
Škofja Loka tov. Jože Stanov
nik pa se je dotaknil regre
sa, problema delovne sile, 
stanovanj in dokajšnih nesreč 
pri delu.

Ob koncu konference se je 
predsednik sindikata iskreno 
zahvalil vsem jubilantom 20., 
15. in 10,-letnega dela ter jim  
izročil priznanje za dolgolet
no delo. (Im ena vseh jubi
lantov dela so bila objavljena 
v prejšnji številki).

V novi izvršni odbor so bi
li izvoljeni: Mara Bertoncelj, 
Janez Rakovec, Janez Suva, 
Vinko N astran, Lado Pegam, 
M arjan Šmid, Franc inž. Ber
gant, Pavle G artnar, Tončka 
Bertoncelj, Babi Šuštar, Na
d a  Cigale, Minka Primožič, 
Franc Taler, Jožica Markelj 
in  Ivan Jelenc, v nadzorni 
odbor pa: Janez Kavčič, Jo
že Šturm  in Tone Lavtar.

Po konferenci je  v Železni
kih tradicionalna navada, da 
se dvorana v domu Partizana 
spremeni v zabavni prostor. 
Tako je bilo tudi letos: godci 
so udarili na strune, mladi in 
stari pa so zaplesali, da jc  
odmevalo do ranega ju tra .

ABC

32 D O L A R JE V
BEOGRAD, 26. — Po sporočilu Narodne banke bodo 

občani tudi v prihdnje dobili za zasebna potovanja na 
tuje enkrat letno po 32 ameriških dolarjev. Vendar pa 
se bo zaradi devalvacije dinarja seveda povečala za 20 
odstotkov dinarska protivrednost, to je namesto 400 
dinarjev, kolikor so plačevali za 32 dolarjev še od leta 
1966 sem, bodo morali zdaj plačati 480 din za 32 dolar
jev ali ustrezen znesek v drugi tu ji valuti.

ISKRA TOVARNA ELEKTRONSKIH INSTRUMENTOV HORJUL — 31. decembra 1970 je 
odšla tov. Kati Zdešar v zasluženi pokoj. Slovo od sodelavcev iz montaže elementov je b!,o 
prisrčno. Ob številnih dobrih željah svojih sodelavcev, ki so ji poleg tega poklonili tudi spo
minsko darilo, se je naša upokojenka iskreno zahvalila za pozornost in zaželela vsem članom 
mnogo delovnih uspehov in osebnega zadovoljstva



Računalniki CDC 3300 je v letu 1970...
(Nadaljevanje s 3. strani)

ve in zboljšanja operacijskih 
sistemov MSOS 4.0 in MSOS 
4.1 obsegala še:

— zbiranje in urejanje apli
kacijskih programov, ki nam 
jih je poslala na našo zahtevo 
centralna knjižnica organiza
cije FOCUS (Forum of Con
trol Data Users).

— pripravo softw ara, ki 
omogoča uporabo vhodno-iz- 
hodne postaje za čitanje in 
luknjanje papirnatega traku, 
ki pa v operacijskem  siste
mu ni predviden.

— študij računalnika CDC 
3300 v m ultiprogram skem 
okolju (študij M aster siste
ma) in računalnikov CDC 
6000.

— zasledovanje literatu re  o 
MSOS operacijskem sistemu.

— sodelovanje pri vgradi, 
tvah in študij program skih 
sistemov OPAL in APACE na 
CDC 3300. Način uporabe 
OPAL-a smo posredovali tudi 
interesentom  pri partnerjih .

— študij program skih jezi
kov SIMULA-67 in ALGOL-68 
te r  možnost im plem entacije 
slednjega.

— sodelovanje na nalogi 
Avtomatizacije dokumentacrj- 
sko-informacijskih centrov, 
p ri program u za obdelavo 
slovarja.

— prejeli smo prve infor
m acije o sistem u MICS, to je  
Management Inform ation and 
Control System, ki je  zani
miv za integrirano obdelavo 
podatkov v industriji.

— študij računalnikov IBM 
serij 360 in 370 te r  računal
nikov firm e ICL sistem a 4.

— sodelovanje pri adapta
ciji program a COGO za si
stem CDC 3300 s 16K besed 
centralnega spomina.

Dejanski finančni stroški v 
RRC so bili v celoti vzeto 
m anjši od stroškov predvide
nih v finančnem predračunu 
za 1970. Tako lahko sklepa
mo, da v kolikor ne bo kakš
nih posebnih kvarov na raču
nalniku, za katerih popravilo 
h i potrebovali finančna sred
stva, ki močno odstopajo od 
do sedaj dobljenega popreč
ja, se bodo stroški v RRC v 
1971 gibali v okviru meje do
ločene s finančnim predraču
nom za novo leto. Zaradi iz- 
trošenosti računalnika bo

verjetnost večjih okvar vsako 
leto večja. Osebni dohodki v 
letu 1970 so se povečali v av
gustu 1970 za 10%.

Iz poročila je  razvidno, da 
je  Republiški računski cen
te r v ietu 1970 uspešno po
sloval, posebno še, če upošte
vamo, da je  obratoval več 
ko t je  predvideval plan za
1. 1970 (15%) in da je  uspel 
močno znižati stroške poslo

vanja, ki so  za 15% nižji od 
planiranih. Pri tem gre za
sluga vsemu kolektivu RRC 
in še posebej izredno spo
sobnim vzdrževalcem, ki so 
zelo uspešno odpravljali na
pake in  zastoje. Celotni de
lovni kolektiv je  dovolj velik 
garant, da bo delo v RRC 
tudi v letu  1971 uspešno po
tekalo v zadovoljstvo vseh 
udeležencev v RRC.

S sindikalne konference
(Nadaljevanje s 3. stra-v)

zadnjem obdobju uspelo pri
dobiti nekaj prepotrebnih 
strokovnih sodelavcev, žal pa 
je  na d ru g i 's tran i nekaj do
brih  sodelavcev v tem času 
tovarno zapustilo, ki iz teh 
ali onih razlogov v njej niso 
našli zase tistega, kar so si 
želeli. Morda v času svojega 
službovanja ie-ti niso mogli 
pokazati vsega kar znajo in 
zmorejo, zato bo v prihodnje 
treba urediti vsa tista  vpraša
n ja  v tovarni, od katerih  je  
odvisna stalnost zlasti stro 
kovnega kadra.

Sindikalna organizacija je  
dobršen del sredstev in svoje 
dejavnosti usm erila tudi na 
področje športne dejavnosti 
in rekreaciji članov kolektiva. 
Športniki tovarne usmerni- 
ških naprav so sodelovali na 
številnih sindikalnih tekmo
vanjih, prav tako na šport
nih igrah Iskre, vsekakor 
najbolj aktivni pa so med 
njim i kegljači. Za rekreacijo 
članov so priredili dva izleta 
in piknik, vendar se je  le-tega 
udeležilo komaj sto članov 
kolektiva. Prizadevanja sindi
kata  tu  niso rodila zaželenih 
sadov, zato bo m oralo novo 
vodstvo poiskati še druge, 
m orda bolj učinkovite načine, 
s katerim i bo uspelo sredstva, 
odm erjena za rekreacijo čla
nov delovnega kolektiva ko
ristneje naložiti.

Poročilu o delu sindikalne 
organizacije v zadnjih dveh 
letih sta sledili še blagajniško 
in  poročilo nadzornega odbo
ra, za kar je  le-ta dosedanje
m u odboru sindikalne organi
zacije izrekel razrešnico.

Po vseh treh  poročilih se 
je  razvila razprava, ki bi pa 
spričo tako široke dejavnosti

Obvestilo
Klub štipendistov ZP Iskra Kranj organizira

enotedensko smučanje na Krvavcu
od 8. 2. 1971 do 15. 2. 1971 za 25 štipendistov 
pod izredno ugodnimi pogoji.
Prijave sprejema referat za štipendije ZP 
Iskra Kranj, Gosposvetska 10, do četrtka, 
dne 4. 2. 1971, kjer dobite tudi natančnejše 
informacije. K prijavi obvezno priložite foto
grafijo. V primeru, da bo prijav več kot 25, 
imajo prednost obsolventi in študentje 4. 
letnika.
Pohitite s prijavami!

Klub štipendistov

sindikata in  vrste raznih pro
blemov, lahko bila še plod
nejša, saj o nekaterih kon
kretnih vprašanjih  niti niso 
razpravljali.

Slednjič je  bil izvoljen no
vi izvršni odbor sindikalne 
organizacije, za čigar predsed
nika za naslednje obdobje je 
bil soglasno izvoljen ing. Dar
ko Urek.

Komisija za razpis in imenovanje sekretarja Združe
nega podjetja Iskra Kranj
V skladu z določili Temeljnega zakona o delovnih raz
m erjih  in sta tu ta  ZP Iskra K ranj zaradi reelekcije 
razpisuje delovno mesto

sekretarja ZP Iskra Kranj
Oseba, ki kandidira za delovno mesto sekretarja  ZP 
Iskra m ora imeti poleg izpolnjenih pogojev, predpisanih 
z zakonom visokošolsko izobrazbo z najm anj 5-letno 
ustrezno prakso v gospodarstvu.
Kandidat m ora imeti dokončano pravno fakulteto II. 
stopnje in m ora obvladati en svetovni jezik.
Razpis velja do 16. februarja 1971.
Vse potrebne inform acije o podjetju  kandidat lahko 
dobi v organizacijsko kadrovskem področju ZP Iskra 
K ranj, Gosposvetska 10, telefon Kranj 21-868.
Kandidat naj k vlogi priloži dokazila o svojem dose
danjem  delu v drugih organizacijah in kratek življe
njepis.
Pismene prijave z ustreznim i dokazili v zaprti kuverti 
s posebno oznako »za razpisno komisijo za delovno 
m esto sekretarja  ZP« pošljite na naslov: ZP Iskra 
K ranj, organizacijsko kadrovsko področje, K ranj, Go
sposvetska 10.

»Elektromehanika« Kranj

Trije pokali in tri diplome za športnike Iskre
Ob zaključku sindikalnih 

športnih iger je  bila preteklo 
sredo (20. 1. 1971) v konfe
renčni dvorani Delavskega do
ma v K ranju  slovesna razgla
sitev najboljših ekip in 
posameznikov za leto 1970.

V krajšem  nagovoru je  ta j
nik športne komisije pri 
ObSS tov. Pavle Novak orisal 
delo komisije in težave s ka
terim i se le-ta srečuje pri or
ganiziranju tekmovanj. Po
udaril je  naraščajočo vlogo 
športa in rekreacije za delo- 
lovnega človeka, posebno v 
sedanjih razmerah, ko delov
ne organizacije skrajšujejo 
delovni teden. Prav zato bo 
treba vključiti v spored iger 
čimveč športnih panog, da 
bodo vsi tekmovalci prišli na 
svoj račun. Predvsem velja to 
za zimske športe in za lahko 
atletiko.

V letnem  delu sindikalnih 
športnih iger je  bilo udeleže
nih okoli 1000 športnikov iz 
35 delovnih organizacij. Tek
movali so v osmih panogah. 
N ajuspešnejši so bili pred
stavniki Iskre, ki jim  je ob 
razglasitvi rezultatov pred

stavnik občinskega sindika! 
nega sveta tov. Kalan preda! 
tri pokale za zmage v odboj 
ki, rokom etu in streljanja 
diplomo za drugo mesto t 
kegljanju in tenisu, ter dipl«! 
mo za 3. mesto v malem na 
gometu. Malovrh

PISMA BRALCEV

Tajnik občinskega sindi
kalnega sveta tov. K alan je 
v svojem poročilu podal ne
kaj zanimivih ugotovitev. Ka
kor je  razveseljivo, da se je  
od zaposlenih moških vsak 
deseti vključil v športne igre, 
je  udeležba žensk pod pri
čakovanji. Komaj vsaka 172. 
zaposlena ženska se je  udele
žila tekmovanj.

ODGOVOR VOJAKU
BRANKU LOZARJU
Hvala vam za novoletno pi

smo in hvala za pozdrave. 
Tudi mi vam želimo zdravo 
in srečno novo leto 1971. Gle
de ostale vsebine pisma pa 
smo od m erodajnih forumov 
prejeli odgovor, da je bila 
pozornost z naše strani p re 
šibka, oz. v novoletnem vrve
žu nedopustna. Zato se opra
vičujemo in želimo, da kljub 
spodrsljaju  ostanemo prija te
lji in zvesti Iskraši.

Iskren  pozdrav!
Uredništvo

goča, da sem na tekočem 
delom v tovarni »Avtom 
tika« Pržan, k jer sem del: 
predno sem odšel na odsl' 
ženje vojaškega roka.

Ker prav v teh dneh sla' 
naš kolektiv 20-letnico e' 
s to ja  tovarne, želim kole 
tivu čimveč delovnih usp 
hov. Iskren pozdrav vse 
članom kolektiva, posebf 
tov. Ježu in Šibeniku t 
vsem sodelavcem iz obra 
Galvanika, prav prisrčno 1 
pozdravljam  m ojo man 
Fani Lipar.

POZDRAV OD VOJAKOV
Zahvaljujem se za časopis 

»Iskra«, ki ga ko t vojak rod
no prejem am . Le-ta m i omo-

Vojak Lipar Jože, 
V. P. 3293,
Vojna ambulanta 
48220 Otočac — Lik

Tekmovalci Iskre so osvojili tri pokale in tri diplome



Izvlečki iz sklepov samoupravnih organov
ZDRUŽENO
P ODJ ETJ E

S K L E P I  
4. ZASEDANJA DS 

ZDRUŽENEGA PODJETJA 
ISKRA (22.1.1971) V KRANJU * 11

•  DS ZP je  obravnaval:
a) Predlog odbora za po

slovno politiko ZP z dne 
4. 12. 1970 ter upravnega od
bora in delavskega sveta o r
ganizacije RIZ Zagreb z dne 
25. H. 1970 o sporazum ni iz
ločitvi te organizacije iz se
stava ZP ISKRA KRANJ, kar 
je vzel na znanje že na 3. za
sedanju DS ZP dne 10. 12. 
1970 (sklep 33/1).

b) Poročilo kom isije za iz
vedbo referenduma v organi
zaciji RIZ Zagreb z dne
11. 12. 1970 o glasovanju o 
izločitvi te organizacije iz 
Združenega podjetja ISKRA 
KRANJ ter ugotovil, da se je  
na referendumu dne 1 1 . 12. 
1970 od skupno 3.057 članov 
delovne skupnosti organzaci- 
je RIZ Zagreb izjavilo za iz
ločitev te organizacije iz 
sestava ZP ISKRA KRANJ 
2.707 članov ali 89,8 %.

c) Poročilo komisije DS ZF 
za delitev prem oženja z dne
8. 1. 1971 v katerem  kom isija 
predlaga:

— da bo glede vprašanja 
pogodb z General Electric in 
z Mednarodno korporacijo za 

Jinvesticije v Jugoslaviji poda
la DS ZP ustrezen predlog, ko 
bo zadeva na poznejšem ob
ravnavanju dovolj razčišče- 

. na;
, — da iz naslova delitve pre
možen ja (terjatve in obvez- 

‘ nosti med ZP ISKRA in RIZ 
: Zagreb — razvojna dejavnost 
'I  in II, marketing, osvajanje 
(tujih tržišč, strokovne služ- 
; be, rezervni fond, mehano- 
grafije, CAOP) v cilju spora

zumne in mirne ureditve teh 
(Vprašanj potrdi delavski svet 
¡sporazum komisije, da plača 
RIZ Zagreb ZP ISKRA K ranj 
.znesek 1.669.191,25 din, s čem er 
Poravna Vse obveznosti, ki iz
virajo iz raznih prispevkov 

,®IZ, kot so določeni o go
spodarskih planih ZP v času 
od 1. 7. 1968 do 31. 12. 1970, 
*° ie bil RIZ še v sestavu ZP 
ISKRA KRANJ;

~  da medsebojne obvezno
sti in terjatve med RIZ Za
greb in posameznimi organi
zacijami v ZP ISKRA KRANJ 
v času integracije ISKRA — 
"  Predstavljajo predm et 
razčiščevanja oz. reševanja na 
relaciji RIZ in te  organiza
cije.

® Na temelju predlogov in 
Poročil obravnavanih pod tč. 
j1- ter ugotovitev:
j a) da je organizacija RIZ 
L  elektronika — telekomuni- 
j uJe — autom acija Zagreb 

Združenem podjetju  
foKRA KRANJ s sedežem v

Zagrebu, Božidarevičeva 13, . 
kot taka registrirana pri 
Okrožnem gospodarskem so
dišču v Zagrebu pod reg. št. 
III-148 s predm etom  poslova
nja:

— proizvodnja elektronskih, 
telekom unikacijskih in elek- 
troakustičnih  aparatov, na
prav in instalacij te r  njihovih 
sestavov, delov in elementov,

— projektiranje, montaža, 
inštaliranje in vzdrževanje 
izdelkov,

— izvajanje inženiringa na 
domačem in tujem  trgu iz 
prve alineje,

— dajanje tehnične pomoči 
in licenc za proizvodnjo izdel
kov lastnega proizvodnega 
program a ter izvajanje inve
sticijskih del doma in v tu
jini.

— prodaja lastnih in dru
gih izdelkov elektroindustrij- 
ske stroke v lastnih indu
strijsk ih  prodajalnah,

— popravljanje lastnih in 
drugih izdelkov elektroindu
strij ske stroke v lastnih 
servisnih delavnicah,

— izdelava investicijske 
oprem e in instrum entov za 
lastne potrebe,

— opravljanje zunanje tr 
govinskega poslovanja kot 
stranske dejavnosti in sicer: 
opravljanje prevoznih uslug, 
zunanjega transporta  s tu ji
no za lastne potrebe.

b) Da se je  ta  organizacija 
s 1. 7. 1968 kot dotedanje sa
m ostojno podjetje RIZ Za
greb pripojila k  Združenemu 
podjetju  ISKRA KRANJ, kot 
organizacija v njegovem se
stavu z vsemi pravicami in 
dolžnostmi, ki jih  zagotavlja
jo  zakoniti predpisi, s ta tu t ZP 
ISKRA KRANJ ter organiza
cij sko-statusna pogodba, skle
njena na tem elju sta tu ta  ZP 
in Temeljnega zakona o pod
je tjih  med ZP ISKRA KRANJ 
in organizacijo RAZ Zagreb 
dne 14. 5. 1968 z veljavnostjo 
od 1. 7. 1968 dalje.

c) Da zastopa to  organiza
cijo njen glavni d irektor Bo- 
jič Kosta, dipl. ing. te r  da 
ima ta  organizacija svoj sta
tu t (splošna pravila) te r vse 
ostale splošne akte, katere po 
zakonitih predpisih kot prav
na oseba m ora imeti.

č) Da im a ta organizacija 
prem oženje te r sredstva, ki 
ji zagotavljajo, da lahko ne
moteno spet preide iz statusa 
organizacije v združenem 
podjetju  v sta tus sam ostoj
nega podjetja.

•  Delavski svet ZP sprej
me v zvezi s sklepom 33) svo
jega 3. zasedanja z dne 
10. 12. 1970 končni sklep:

a) Organizacija RIZ Za
greb se z 21. 12. 1970 izloči 
iz Združenega podjetja 
ISKRA KRANJ v sam ostojno 
podjetje.

b) Sprejm e se sporazum o 
razvezi pogodbe o pravicah 
in dolžnostih organizacije, 
sklenjene dne 14. 5. 1968 med

ZP ISKRA KRANJ in organi
zacijo RIZ Zagreb, s katerim  
se na temelju sporazumnega 
predloga o izločitvi te  organi
zacije iz sestave ZP ISKRA 
KRANJ, pogodba o pravicah 
in dolžnostih organizacije, 
kot organizacijsko-statusni 
ak t z 31. 12. 1970 razveže in 
preneha veljati.

c) Glede delitve pravic 
sredstev in obveznosti v zve
zi z izločitvijo organizacije 
RIZ Zagreb iz ZP ISKRA 
KRANJ DS ZP sklene:

— V prašanje licenčne po
godbe med ZP ISKRO in Ge
neral Electric z dne 21. 12. 
1966 in pogodbe med ZP 
ISKRO in Mednarodno kor
poracijo za investicije v Ju 
goslaviji z dne 15. 4. 1970 in 
v zvezi s tem delitev premo
ženja obravnavala pozneje in 
ko bo zadeva razčiščena v ce
loti bo podala DS ZP ustre
zen predlog.

— Iz naslova delitve prem o
ženja (terjatve in obveznosti 
med ZP ISKRA in RIZ Za
greb — razvojna dejavnost I 
in II, marketing, osvajanje 
tu jih  tržišč, strokovne služ
be, rezervni fond, mehano- 
grafija, CAOP) potrd i delav
ski svet, v cilju sporazumne 
in mirne ureditve teh vpra
šanj, sporazum komisije, da 
plača RIZ Zagreb ZP ISKRA 
KRANJ znesek 1.669.191,25 din, 
s čemer poravna vse obvez
nosti, ki izvirajo iz raznih 
prispevkov RIZ kot so dolo
čeni v gospodarskih planih 
ZP v času od 1. 7. 1968 do 
31. 12. 1970, ko je  bil RIZ 
še v sestavu ZP ISKRA 
KRANJ.

— Medsebojne obveznosti 
in terjatve med RIZ Zagreb 
in posameznimi organizacija
mi v ZP ISKRA KRANJ v 
času integracije ISKRA — 
RIZ predstavljajo predm et 
razčiščevanja oziroma reše
vanja na relaciji RIZ in te 
organizacije.

č) Sekretariat ZP predlaga 
v smislu gornjih sklepov 
ustrezno spremembo vpisa 
pri Okrožnem gospodarskem 
sodišču v Ljubljani, dočim bo 
ustrezna služba organizacije 
RIZ Zagreb sam a predlagala 
p ri Okrožnem gospodarskem 
sodišču v Zagrebu vpis na
stale statusne spremembe.

d) DS ZP ugotavlja, da z 
današnjim  dnem preneha 
m andat naslednjim članom 
DS ZP, katere je volila orga
nizacija RIZ Zagi-eb: Neboj- 
ši Fadljeviču, Zvonimijru Po- 
lačku, ing. Vjenceslavu Naum- 
skem, Josipu Kurjakoviču, 
Milanu Panjeviču, ing. Mlade
nu Rejkubi, ing. Josipu Tur
koviču in Avgustu Zadravcu, 
to  je  osmim članom, in da 
se število članov DS ZP 
zm anjša od 53 na 45 članov.

e) DS ZP ugotavlja, da je 
razrešen kot član odbora za 
poslovno politiko ZP ing. Ko
sta Bojič, glavni d irektor or
ganizacije RIZ Zagreb.

9  DS ZP je  sprejel na zna
n je  problem atiko kadrovske 
dejavnosti v ZP, principe ka
drovske politike te r predlog 
konkretnih akcij na kadrov
skem področju z dne 17. 6. 
1970, pri tem pa ugotavlja, da 
so ugotovitve, ki jih je  po
dalo v gradivu Organizacij- 
sko-kadrovsko področje, ko
ristne in nujne za delo na 
tem  področju.

DS ZP je  mnenja, da se 
predlogi sklepov, ki so prilo
ženi navedenemu gradivu, 
sprejm ejo kot smernice DS 
ZP za delo na področju ka
drovske politike tako v orga
nizacijskih enotah ZP kot 
združenemu podjetju. Te 
smernice naj se vzamejo tudi 
v upoštev pri sestavi predlo
ga sta tu ta  ZP in  splošnih ak
tov ZP v kolikor se nanašajo 
na zadeve, ki naj bi bile re
gulirane s statutom  ZP.

V kolikor bo v sta tu tu  ZP 
ali splošnih aktih  ZP v 
osnovnih izhodiščih pravno 
regulirana kadrovska dejav
nost, je  treba za konkretiza
cijo teh osnovnih izhodišč 
predložiti ustrezen predlog 
ponovno v obravnavo in spre
jem DS ZP.

9  DS ZP sprejm e na zna
nje poročilo o poslovanju To
varne orodja Ljubljana Steg
ne v mesecu oktobru, novem
bru in decem bru 1970 in nanj 
nim a pripomb.

•  DS ZP na predlog odbo
ra  za poslovno politiko ZP z 
dne 13. 1. 1971 sklene, da se

začasna uprava nad organi
zacijo ISKRA — Tovarno 
orodja L jubljana, ki je  bila 
uvedena s sklepom 53) na 6. 
zasedanju DS ZP dne 6. 2. 
1970 in ki poteče 7. 2. 1971, 
na temelju člena 262 Temelj
nega zakona o podjetjih  in 
ostalih zakonitih predpisov 
podaljša še največ do enega 
leta.

•  DS ZP sprejem a poroči
lo o delu odbora za poslovno 
politiko ZP za čas od 25. 9. 
1970 do 31. 12. 1970 z dne 29. 
12. 1970 v predloženi obliki in 
nanj nim a pripomb.

•  DS ZP se s predlogom 
sindikalnega odbora ZP in 
predlogom generalnega di
rek torja  ZP z dne 5. 1. 1971 
strin ja  in sklene, da se čla
nom odbora za poslovno po
litiko ZP podaljša m andatna 
doba do konstituiranja nove
ga delavskega sveta ZP, ki 
bo izvoljen na volitvah spo
mladi 1971.

9  DS ZP vzame na zna
nje, da je bil za d irektorja 
organizacije ISKRA — Elek- 
trom ehanike K ranj izvoljen 
tov. Jože Hujs, dipl. oec.

DS ZP s tajnim  glasova
njem za novega člana odbora 
za poslovno politiko ZP iz
voli tov. Jožeta H ujsa, dipl. 
oec. — direk torja  ISKRA — 
Elektrom ehanike Kranj.

Istočasno pa DS ZP raz
reši dosedanjega člana odbo
ra  za poslovno politiko ZP

(Dalje na 8. strani)

ISKRA —
Elektromehanika Kranj

razširja proizvodni program ter uvaja proizvod
njo elektronske telefonije, zato
želi zaposliti nove delavce
in sicer:

1. več dipl. inž. elektrotehnike
2. več dipl. inž. strojništva
3. več dipl. ekonomistov
4. prevajalca za nemški in angleški jezik
5. več strojnih tehnikov
6. več elektrotehnikov
7. več orodjarjev, strugarjev, rezkalcev, 

finomehanikov in elektromehanikov
8. 2 negovalki za nego bolnikov na domu

POGOJI:
pod tč. 1 . do 6.: ustrezna izobrazba — kandidate, ki 
doslej nim ajo delovnih izkušenj, bomo sprejeli na pri
pravniška delovna mesta;
pod tč. 7.: dokončana poklicna šola, lahko brez prakse; 
pod tč. 8.: dokončana osemletka, starost nad 18 let.

Kandidati se lahko zglasijo v kadrovskem oddelku naše 
tovarne ali pa pošljejo do 15. februarja 1971 pismene 
prijave na naslov: ISKRA — ELEKTROMEHANIKA 
KRANJ, 64000 Kranj, Savska loka 4.



Športniki m  praznik tovarne » Avtomatika «
Čeprav je  pred leti bila 

športna dejavnost v tc varni 
za elektroniko in tivtomatiko 
še veliko bolj razgibana, ven
darle ne moremo reči, da bi 
ta  pomembna dejavnost za
mrla. športn ik i Avtomatike 
so se prav te dni spet izkaza
li, ko so organizirali v poča
stitev dvajsetletnice tovarne 
in delavskega upravljanja 
športni tu rn ir v kegljanju in 
odbojki s športniki tovarn 
»Aparati«, tovarne elektron
skih naprav in tovarne pol
prevodnikov v Trbovljah. V 
teh tekm ovanjih so se tako 
kegljači, ekipno kot tudi po
samično dobro odrezali, zma
gali pa so tudi na odbojkar
skem turnirju .

Rezultati tekmovanj so bili 
naslednji: kegljanje ekipno:
1. Avtomatika, 2. Aparati, 3. 
do 4. Polprevodniki in  TEN,

posamično: 1. Peter Us, 2. 
Nande Resman, 3. Bruno Do- 
ljak, 4. Miro Klopčar, 5. Slav
ko Fon (vsi »Avtomatika«), 
6.—7. Milan Ravnic — »Apara
ti« in Alojz Žirovnik — »Av
tomatika«, 8. Ljubo Jamšek,
9. Jože Tršek (oba »Avtoma
tika«), 10. Miro Vičič (N apra
ve). Zmagovalna ekipa »Avto
matika« je  prejela pokal, vsi 
udeleženci pa tudi spominske 
značke, ki so jih  izdali ob 20- 
letnici tovarne.

Pravo presenečenje je  pri
pravil Peter Us, ki je  preprič
ljivo zasedel med posamezni
ki v kegljanju najboljši re
zultat in zmagal. Priznanje pa 
gre seveda prav tako ekipama 
kegljačev in odbojkarjev, ki 
sta na tu rn irjih  zmagali. Z 
organizacijo in izvedbo šport
nih tekmovanj ob jubileju  to
varne na Pržanu pa si je  naj
več prizadeval neumorni sin

s  >

Posnetek z eno izmed odbojkarskih tekem v počastitev jubileja

Izžrebani reševalci 
»IMovoSetne nagradne 
križanke«

1. nagrada (150 din):
Jože Trampuš, Iskra—Commerce, Ljubljana, Linhar

tova
2. nagrada (100 din):
Mari Kenda, Instrum enti, Otoče
5 nagrad po 50 din:
Peter Košir, TPP — števci, Elektromehanika, Kranj; 

Miloš Vidic, Merilne naprave, Elektromehanika, Kranj; 
Ivanka Resnik, EMI, K ranj; dr. Kosovel, Elementi, 
L jubljana; Majda Tepina, Stikala, K ranj,

5 nagrad po 30 din:
Ivo Trilar, Instrum enti, Otoče; Janez Šunkar, EMI, 

K ranj; Vinko Zadražnik, Elektromehanika, Kranj; Ma
rija  Lindič, ATN, Kranj; Marija Mihelič (upokojenka), 
Kranj.

5 nagrad po 20 din:
Slavi Rovan, Elektromehanika, K ranj; Tone Vidmar 

(upokojenec), Kranj, Begunjska 14; M arjetka Žepič, ZP 
Iskra K ranj; Jana Močnik, Elektromehanika, K ranj; 
Mojca Všeničnik, Elektromehanika, Kranj.

10 nagrad po 10 din:
Stanka Dolenc, ZZA, Ljubljana; Marija Hkavc, Kon

tro la EMI Kranj; Ludvik Glavač, Stikala, K ranj; Berta 
Klemenčič, Kontrola EMI, Kranj; Avgust Ravhar, Vzdr. 
strojev. Elektromehanika, Kranj; Zoran Udir, Mer. na
prave, Elektromehanika, K ranj; Miloš Podlogar, Iskra 
— Commerce, Ljubljana; Irena Frelih, Elektromehani
ka, K ranj; Jože Vevar, Elektromehanika, Kranj; Marija 
Tušek, ATN, Kranj.

Vsem izžrebancem iskreno čestitamo in sporočamo, 
da bodo nagrade prejeli v februarju  1971.

Vse nagrajence, ki stanujejo izven K ranja prosimo, 
da čimprej pošljejo točen naslov uredništvu časopisa 
»Iskra« Kranj (64 000), Savska loka 4.

dikalni in športn i delavec Vili 
Tekavec, ki si je  tudi pri tej 
športni prireditvi prislužil 
vso pohvalo.

Po končanem tekm ovanju 
so se športniki vseh štirih  
tovarn ob skrom ni zakuski 
poveselili in si obljubili še 
več takšnih športnih srečanj, 
zlasti pa še srečanja na zim
skih in letnih športnih igrah 
Iskre, k jer bodo še laže do
kazali svojo kvaliteto v hujši 
konkurenci. Iv. K. Zmagovalna ekipa kegljačev tovarne »Avtomatika«.

Izvlečki iz sklepov samoupravnih organov
(Nadaljevanje s 7. strani)

tov. Alojza G rčarja, dipl. ing. 
— nam estnika d irektorja 
ISKRA — Elektromehanike 
Kranj.

O  DS ZP imenuje v komi
sije za imenovanje in razre
šitev direktorjev organizacij, 
organizacijskih enot ZP s sta
tusom pravne osebe nasled
nje tovariše:

L ing. Franc Jan
2. Boris Pavlin
3. ing. Srečko Grmek
4. Anton Mohorič
5. ing. Jože Tomšič
6. Ivanka Kukovec
7. Jože Piki
8. ing. Franc Vršnak
9. Simon Primožič

10. Franc Klemenčič
11. Igor Slavec
12. M arjan Treven
13. Peter Durjava
14. Janez Čebulj
15. Jože Kočevar
16. Ivan Zajc
17. Angela Jerina

Elementi
Avtoclektrika
Sprejemniki
E lektrom otorji
Instrum enti
Avtomatika
Polprevodni ki
Aparati
ISKRA — COMMERCE
Elektromehanika
Strokovne službe ZP
Naprave
O rodjarna
ZZA
Kondenzatorji
Usmerniki
Elektronika.

Istočasno pa DS ZP po
oblašča odbor za poslovno 
politiko ZP, da iz tega sezna
m a im enuje v komisijo za 
vsak konkreten prim er ustrez
no število članov.

•  DS ZP imenuje v listo 
arbitrov dodatno še nasled
nje tovariše:
L Edo Delopst
2. Rudolf H ribernik
3. Danilo Martelanc

Rešitev »Novoletne
nagradne križanke«

Vodoravno: KOLEKTIVU ISKRE, PELAGRA. 
APOLLO, EPIR, LLANOS, EP, ROSTO, JB, RO, GO, 
IT, OKRAS, VAAL, SREČNO IN USPEŠNO, AC, 
REAL, NIN, DK, PRITLIKAVEC, ASK, RUSE, LO
VEC, T, KANTA, TRISTO, OR, TERMINATOR, K, 
STIKALNA URA, PARALAKSA, AR, LE, KLINA, 
KROV, MARATON, KSI, TEIN, ENA, OMA, AIN, 
ES, I, SNAGA, SD, S, IR, BM, KANT, UM, TA, TK, 
VITAL, AR, ORKAN, AZORI- NZ, R, T, KR, IBA, 
IVAN, TE, RELEJI, MIKSER, NC. AN, GILET, 
LAJNANJE, TI, MAŠERU, GIRMI, SAK, AKREDI
TIV, Z, UNA, IRA, OA, EJ, ZAVITOST, LONDON, 
VESLO, KINOPROJEKTOR.

ZAHVALA ZAHVALA
Ob prerani izgubi mojega 

očeta
RUDOLFA JUHARTA

se iskreno zahvaljujem vsem 
sodelavcem obrata  »Stikala« 
za izraze sožalja, tolažilne 
besede, darovani venec in 
spremstvo na njegovi zadnji 
poti.

Hčerka Ruda Peric

»V členu 9. sta tu ta  Zf 
ISKRA KRANJ se predmet 
poslovanja dopolni tako, dt 
se vstavi nova točka 

g) — posredovanje v zim 
njetrgovinskem prom etu.

Ista dopolnitev se vstavi i 
člen 24. sedanjega statuti 
pod »Temeljnimi nalogam 
ISKRE — COMMERCE ozi 
rom a v načrtu  novega stil 
tuta.«

4. Leopold Pretnar
5. Minka Belcijan
tako da je iz organizacijske 
enote strokovnih služb ZP 
imenovanih deset arbitrov.

•  DS ZP je obravnaval 
predlog organov upravljanja 
ISKRA — COMMERCE z 
dne 21. L 1971 za razširitev 
predm eta poslovanja ISKRE 
— COMMERCE in sprejel na
slednji sklep:

ZAHVALA
Ob sm rti dragega očeta 

ANDREJA MAVCA
se iskreno zalival j ujem sini 
kalni podružnici in uprat 
podjetja  tovarne »Elektron» 
hanika« Kranj za izraze sl 
žalja in poklonjeni venec. P4 
sebej se zahvalim vsem st 
delavcem v lakirnici obral 
EMI, elektro-delavnici orof 
jarn i in ATN za izraze soa 
lja, denarno pomoč in sprat 
stvo na njegovi zadnji polij 

Sin Ivo z družino i 
ostalo sorodstvo

ZAHVALA
Ob sm rti dragega očeta ;

JOŽA ARZENŠKA 
se iskreno zahvaljujem sodt 
lavcem iz obrata Orodjait 
tovarne »Elektromehaniki 
K ranj, za izraženo sožalj 
podarjeni venec in spremstj
na njegovi zadnji poti.

Sin Jože Arzenšd

ZAHVALA 
Ob sm rti moje nepozabf 

mame
MARIJE SAJE

se naj lepše zahvaljujem v»*
sodelavcem iz ključ, čr
nice »Vzdrževanje« tovaii 
»Elektromehanika« Kranj j 
članom gasilskega drus' 
Iskra Kranj za izraze ST 
lja, venec in spremstvo '• 
zadnji poti.

Sin Ludvik z družin

Ob bridki izgubi mojega 
očeta

JAKOBA ROZMANA
se iskreno zahvaljujem sode
lavcem v oddelku montaže 
elektroventilov v kranjski to
varni za izraze sožalja, daro
vani venec in za spremstvo 
na njegovi zadnji poti.

Hčerka Rezka Pajer

I S K R A -  glasilo deloif 
ga kolektiva ZP Iskrs 
industrije za elektromehani 
telekomunikacije, elektroM 
in avtom atiko — Ure,- 
uredniški odbor — Gltf
urednik: Pavel Gantar - I  

■govorni urednik: Janez • 
— Izhaja tedensko — Rot 
sov ne vračamo — Ns*’ 
uredništva: ISKRA Ki"» 
Savska loka 4, telefon 
int. 333 -  Tisk in 
»CP Gorenjski tisk«


